
Z Á P I S 
o průběhu 2. zasedání Zastupitelstva městyse Bojanov, 

konaného dne 03. 05. 2023 v Bojanově 
        Starosta obce zahájil 2. zasedání Zastupitelstva městyse Bojanov (dále jen „zastupitelstva“) 
v 17,00 hodin a všechny přivítal. 
 
Bod č. 1 
Technický bod 

Starosta konstatoval, že informace o konání zasedání byla zveřejněna na úřední desce úřadu 
městyse dle jednacího řádu a na internetových stránkách, a to nejméně sedm dní přede dnem konání 
zasedání. Dále konstatoval, že je přítomno 7 členů zastupitelstva. Zastupitelstvo je tedy 
usnášeníschopné. 
Přítomni: Milan Michálek, Petr Křivský, Jaroslav Křivský, Jan Tesař, Josef Honzíček, Lenka 
Simonová, Michal Secký, Iveta Pešková 
Omluveni: Josef Mrtka, Jan Tesař 
Nepřítomni: -- 
Zapisovatelem byla jmenována Lenka Simonová 
 
Starosta vyzval zastupitele, aby podali návrhy na ověřovatele zápisu o průběhu dnešního zasedání 
zastupitelstva obce. Navrženi byli Jaroslav Křivský a Michal Secký, kteří vyslovili s návrhem souhlas. 
 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0.     
 
Usnesení č. 1/1: 
Zastupitelstvo schvaluje za ověřovatele zápisu o průběhu dnešního zasedání zastupitelstva městyse: 
Jaroslava Křivského a Michala Seckého. 
 

Starosta požádal o doplnění bodu č. 4 – zřízení spořicího účtu, poté přednesl návrh programu. 
 
1. Technický bod 
2. Rozpočtové opatření 
3. Smlouvy 
4. Zřízení spořicího účtu                         

 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0     
 
Usnesení č. 1/2: 
Zastupitelstvo souhlasí s navrženým programem. 
 
Bod č. 2 
Rozpočtové opatření  
 
1) Rozpočtové opatření č. 3/2023 
Starosta informoval o rozpočtovém opatření č. 3/2023. Jedná o navýšení příjmů z lesního 
hospodaření, a to v částce 7.000.000,- Kč. Dále o navýšení příjmů z úroků o částku ve výši 
1.248.000,- Kč.  V příjmech je také povýšena částka o 28.000.000,- Kč, zde se jedná o převody mezi 
obecními účty. Poslední položku navýšení příjmu představuje částka 310.000,- Kč (dotace z krajského 
úřadu na program obnovy venkova). Se všemi změnami byl rozpočet v příjmech povýšen o částku ve 
výši 36.578.000,00,- Kč. Ve výdajích byla provedena změna ve financích určených na pěstební 
činnost v lesích, rozpočet byl v daném případě povýšen o částku 1.000.000,- Kč. Dále byl povýšeny 
výdaje o částku 600.000,- Kč určenou na veřejné osvětlení. Výdaje se rovněž povýšily o částku 
28.000.000,- Kč, zde se jedná o převody mezi obecními účty. Se všemi změnami byl rozpočet ve 
výdajích povýšen o částku ve výši 29.030.197,00,- Kč. Rozpočtové opatření č. 3/2023 je ziskové 
v částce 7.547.803,- Kč. 
 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0     
 
Usnesení č. 2/1 
Zastupitelstvo  s c h v a l u j e   rozpočtové opatření č. 3/2023 se ziskem v částce 7.547.803,- Kč. 
 
 



 
 
Bod č. 3 
Smlouvy 
 
1) Starosta informoval, že na Městys Bojanov byla z Pardubického kraje doručena smlouva o 

poskytnutí dotace z Programu obnovy venkova 2023+, ev.č. OŽPZ/23/22067 na „Opravu 
veřejného osvětlení v Hrbokově“.  Poskytnutá dotace je neinvestiční a maximální částka dotace je 
ve výši 155.000,- Kč. Starosta navrhuje schválit výše uvedenou smlouvu. 

 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0     
 
Usnesení č. 3/1 
Zastupitelstvo schvaluje smlouvu o poskytnutí dotace z Programu obnovy venkova 2023+, ev.č. 
OŽPZ/23/22067 a pověřuje starostu Milana Michálka podepsáním smlouvy. 
 
2) Starosta informoval, že na Městys Bojanov byla z Pardubického kraje doručena smlouva o 

poskytnutí dotace z Programu obnovy venkova 2023+, ev.č. OŽPZ/23/22068 na „Opravu 
veřejného osvětlení v Bojanově – etapa č.1“.  Poskytnutá dotace je neinvestiční, maximální částka 
dotace činí 155.000,- Kč. Starosta navrhuje schválit výše uvedenou smlouvu. 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0     
 
Usnesení č. 3/2 
Zastupitelstvo schvaluje smlouvu o poskytnutí dotace z Programu obnovy venkova 2023+, ev.č. 
OŽPZ/23/22068 a pověřuje starostu Milana Michálka podepsáním smlouvy. 
 
 
3) Starosta informoval, že na Městys Bojanov byla společností EKO-KOM, a.s. doručena Smlouva o 

spolupráci při zajištění zpětného odběru a zařazení místa zpětného odběru do obecního systému 
odpadového hospodářství. Důvodem zaslání nového návrhu smlouvy je skutečnost, že v nedávné 
době došlo k novelizaci či k vydání nových předpisů, jež se týkají likvidace odpadů a obalů. 
Společnosti EKO-KOM, a.s. vytvořila nový návrh smlouvy, neboť je potřeba nové právní akty 
zapracovat do smlouvy. Nová smlouva vychází v maximální možné míře z původní smlouvy. 
Starosta navrhuje schválit uvedenou smlouvu včetně příloh. 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0     
 
Usnesení č. 3/3 
Zastupitelstvo schvaluje smlouvu o spolupráci při zajištění zpětného odběru a zařazení místa 
zpětného odběru do obecního systému odpadového hospodářství mezi Městysem Bojanov a 
společností EKO-KOM, a.s. a pověřuje starostu Milana Michálka podepsáním smlouvy. 
 
4) Starosta informoval, že na městys Bojanov byla městem Hlinsko doručena Dohoda o ukončení 

smlouvy mezi obcemi při zajišťování stomatologických pohotovostních služeb. Doručení 
předmětné dohody je pouze formální úkon, neboť tato služba byla ukončena ke dni 31.12.2022. 
Starosta navrhuje schválit uvedenou Dohodu o ukončení smlouvy. 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0     
 
Usnesení č. 3/4 
Zastupitelstvo schvaluje Dohoda o ukončení smlouvy mezi obcemi při zajišťování stomatologických 
pohotovostních služeb mezi městysem Bojanov a městem Hlinsko a pověřuje starostu Milana 
Michálka podepsáním dohody o ukončení smlouvy. 
 
 
Bod č. 4 
Zřízení spořícího účtu 
 

1) Starosta informoval, že byly podány žádosti o nezávaznou cenovou nabídku na zhodnocení 
finančních prostředků, a to na dva bankovní ústavy: Česká spořitelna, a.s. a Moneta Money 
Bank, a.s. Česká spořitelna zaslala nabídku na termínované vkladové účty na 3 měsíce při 
uložení finančních prostředků ve výši 30 mil. úrokovou sazbu 5,9 %. Moneta Money Bank, a.s. 



zaslala nabídku na zřízení spořicího účtu s roční úrokovou sazbou 5,9 %. Starosta dále uvedl, 
že nadpoloviční většina zastupitelů navrhuje zřízení spořicího účtu, neboť uložené finanční 
prostředky můžou být kdykoliv přesunuty. Nakonec starosta konstatoval, že po doporučení 
paní účetní může městys uložit na spořící účet částku ve výši 25.000.000,- Kč. Poté starosta 
otevřel diskuzi mezi zastupiteli, aby sdělili své návrhy k celé věci. 
 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0     
 
Usnesení č. 4 
Zastupitelstvo schvaluje zřízení spořicího účtu u Monety, a.s. s vkladem ve výši 25 mil. Kč 
s minimálním úrokem 5,9%. A dále schvaluje zřízení terminovaného účtu u České spořitelny, a.s. 
s minimální úrokovou sazbou 5,8%. Na tento účet bude na dobu 3 měsíců vložena částka 10 milionů. 
Finanční prostředky vložené na terminovaný účet u ČS, a.s. budou přečerpány z účtu ČNB.  
  
 
Starosta ukončil po projednání všech bodů programu zasedání zastupitelstva v 17,45 hodin. 
 
 
V Bojanově dne 3. 5. 2023 
 
 
………………………….                                  ……………………..……… ………………………………. 
Milan Michálek, starosta obce                                                    ověřovatelé zápisu 
 
 
 
 


